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Technische vragen – Begroting 2024 
 

Bij indiening uiterlijk 10-10-2023 (10:00 uur), worden antwoorden uiterlijk 27-10-2023 in de dagmail en bij de 
§§§§§§§§§vergaderingen geplaatst. Stuur het ingevulde format naar griffie@gemeenteraadmaastricht.nl  
 
Graag bij elke vraag de pagina aangeven waar de desbetreffende vraag aan refereert. 
 

 

Fractie: CDA 
  

Vraagnummer: 1 

Pagina:  14 

Vraag: 3C1 Uitbreiding van het aantal BOA’s. daarbij kijken we ook naar vermindering 
administratieve lasten; Graag toellchting stand van zaken of het aantal BOA”s nu op 
sterkte is danwel waanneer wel. Graag uitleg wat bedoelt wordt met daarvoor 
kijken we ook naar vermindering administratieve administraieve lasten. Wat is het 
verband? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 2 

Pagina:  21 

Vraag: Ontwikkelingen baten en lasten. Vanaf 2024 stijgen de lasten met 4,4mln inbor en 
kunstwerken + verdere stigingen t.g.v.kapitaalslasten etc. totale stijging t.o.v. 2023 
voor reserves +/- bedraagt 8361mln. We komen niet tot dit bedrag als we de 
genoemde posten optellen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 3 

Pagina:  21 

Vraag: Aantal parkeerplatsen op afstand ( P+W/P+R) realisatie 2024 1528 inclusief 400 
parkeerplaatsen tijdens topdagen. Hoe moeten we dit lezen: komen er 1528 
plaatsen bij of wordt hier bedoeld totaal aantal gerealiseerde plaatsen? In het 
laatste geval is er dus geen structurele uitbreiding van parkeren op afstand t.o.v. 
2023? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 4 

Pagina:  29 

Vraag: We stimuleren kennis en vakmanschap op het gebied van gezondheid , 
duurzaamheid en creativiteit,…..samen met partners make we dit zichtbaar. Klinkt 
goed maar kan dit wat concreter aangegeven worden: wat doen wedan in 2024 
concreet op dit gebied?Projecten, samenwerkinsgverbanden, educatie, etc??? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 5 

Pagina:  30 

Vraag: Vergroten van gratis aanbod taalcurssen. Is daar al iets concreets over te melden? 
Hoe staat de universiteit hier in? Wordt er al een (groter) aanbod aangeboden. 
Beschikken we over cijfers van deelname aandeze cursussen?  

Antwoord:  

mailto:griffie@gemeenteraadmaastricht.nl?subject=INDIENEN%20-%20Technische%20vragen%20begroting%202024
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Vraagnummer: 6 

Pagina:  31 

Vraag: Oplossingen worden gezocht voor het dreigend tekort aan bedrijventerreinen. Wat 
is de totale beschikbare m2 oppervlakte. Hoeveel daarvan is nog vrij  beschikbaar? 
Is dat per categorie uitsplitsbaar? Waar zitten de grootste knelpunten?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 7 

Pagina:  51 

Vraag: 8.C2 We ondersteunen en investeren meer in onze amateurverenigngen. Kunt u 
concrete projecten en acties aangeven die we in 2024 gaan oppakken? Wat is tot 
op heden op dit terrein gerealiseerd? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 8 

Pagina:  51  

Vraag: Ambities 8.c3/ 8.c4 tot en met 8.c5, zelfde vraag: wat is er concreet gerealiseerd en 
wat gaan we concreet doen in 2024?? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 9 

Pagina:  115 

Vraag: OZB Woningen; hier worden alleen baten opgevoerd, maar we draen toch okk bj 
aan de GR BsGW? Waar wordt dat verantwoord/begroot? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 10 

Pagina:  116 

Vraag: Ozb Bedrijven: gelijke vraag als vraag 9? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 11 

Pagina:  117 

Vraag: Parkeerbelasting idem? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 12 

Pagina:  47 

Vraag: In kopje prestaties going concern: kunt u deze stelling cijfermatig onderbouwen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 13 

Pagina:  Sport Algemeen 

Vraag: U heeft het telkens over inwoners meer aan het bewegen te krijgen als amibtie, is 
er ook ambitie om inwoners te stimuleren deel te nemen in verenigingsverband? 
Waar kan ik dit terugvinden in de begroting? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 14 

Pagina:  Algemeen aandacht volkscultuur  
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Vraag: Er gaat veel aandacht naar de professionele ‘high’cultuur en dat gaat gepaard met 
veel subsidie. Er gaat minder naar de volkscultuur zoals bv carnaval. Kunt u 
aangeven voor welke vormen van subsidie de volkscultuur in aanmerking komt in 
deze begroting? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 15 

Pagina:  103 

Vraag: Als aandachtspunten staan het realiseren van locaties voor woonwagens niet 
opgenomen, waarom niet? Waar staat dit opgenomen in de begroting? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 16 

Pagina:  51 

Vraag: In de gegevens staat dat de middenzaal 2x vermeld. Een keer voor 7700 en 
nogmaals 6887 en 500 voor 2024. Gezamenlijk dus 15.087. Is dit het totaal 
geraamde bedrag voor de middenzaal? En moet het voor dit gezamenlijke bedrag 
gerealiseerd worden? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 17 

Pagina:  195 

Vraag: Aangegeven wordtdat momenteel 50% onder crow B valt en 50% onder crow C. 
Blijft dat zo? En zo ja, geldt voor beiden de 90/10 verdeling/beoordeling? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 18 

Pagina:  86 

Vraag: Aangegeven wordt dat 5% last heeft van toevoer regenwater in de straat. Gezien de 
laatste hoosbuisen is de vraag of al bekend is met welk percentage we in de 
toekomst rekening moeten houden en wat dat betekent voor onderhoud en 
reparatie? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 19 

Pagina:  64 

Vraag: Er wordt bij ‘wat willen we bereiken?’ gesteld dat ‘inwoners in kwetsbare positie 
zelf regie kunnen voeren over het eigen leven’. Wat moet ik hieronder verstaan? 
Wat defienieren we als bestaanszekerheid? In welke beleidstakken splitst dit zich 
uit? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 20 

Pagina:  64 

Vraag: Vraag bij ambitie 1.C5. Wat wordt verstaan onder ‘vrij toegankelijke, 
laagdrempelige en wijkgerichte voorzieningen’? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 21 

Pagina:  65 
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Vraag: Waarom zijn het vaststellen van de subisideregelingen ‘vrij toegankelijke 
dagbesteindg’en ‘gemeeschapshuizen als onderdeel van de sociale cohesie’ en 
‘algemene voorzieningen’een collegebevoegdheid? Op welke grondlsag? Dit gaat 
dus niet over de algemene regels/verordening? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 22 

Pagina:  66 

Vraag: Kunt u een specificatie geven van de 1,8 miljoen die begroot zijn voor 
ontwikkeltrajecten binnen het sociaal domein? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 23 

Pagina:  65/66 

Vraag: Kunt u een toelichting geven op de ontrekking uit de reserves die gaan over de 
innovatieopdracht samenleven en het investeringsfonds duurzame sociale 
infrastrucutuur? Waar gaat dit over? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 24 

Pagina:  66 

Vraag: Vraag bij ambitie 1.C4. In de domeinvergadering sociaal van 3 oktober heb ik tijdens 
de presentatie over armoede en schuldhulpverlening gevraagd naar de stand van 
zaken van de 50-gezinnenaanpak. Daar werd aangegeven dat men jhier niet meer 
over spreekt. Waarom staat het dan wel onder deze naam nog opgenomen in de 
begroting? Is de 50-gezinnenaanpak nou opgenomen in de algemene werkwijze of 
loopt er nog steeds een aparte pilot met deze manier van werken? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 25 

Pagina:  66 

Vraag: U schrijft bij deze ambitie dat preventie en vroegsingalering meer aandacht krijgen. 
De 50-gezinnenaanpak is destijds in het leven geroepen met als specifiek doel 
gezinnen in langdurige armoede eruit te krijgen zodat het niet van generatie op 
generatie overgaat. Deze gezinnen kampen inderdaad met multiproblematiek. In de 
laatste evaluatie van de 50-gezinnenaanpak die in een presentatie door 
ambtenaren aan de gemeenteraad werd gegeven, werd gesteld dat gezinnen in 
langdurige armoede juist niet geholpen werden door deze methode. Deze metode 
hielp juist de inwoners die tegen armoede aanhikken, oftewel werkt preventief. 
Waarom wrodt vervolgens in de begroting de amibtie uitgesproken dat preventie 
en vroegsignalering meer aandacht krijgen? Welke doelgroep wordt door de 50-
gezinnenaanpak (doorbraakmethode) vooral bereikt? Welke methode/beleid 
hanteren we om gezinnen in langdurige armoede te helpen als we deze methode 
vooral gaan inzetten ter preventie en als vroegsingalering? Hebben we voor de 
doelgroep in langdurige armoede specifiek beleid? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 26 

Pagina:  68 

Vraag: Bij prestaties going concern staat ook vroegsignalering. Wanneer gaan we aan de 
slag met een prognose te stellen en een analyse te maken van de meldingen 
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betalingsachterstanden die bij de gemeente binnenkomen? Hoeveel van de 
gemelde betalingsachterstanden blijven langer dan een jaar binnenkomen bij de 
gemeente? Hoe groot is het percentage werkenden? Welke manieren zijn er om de 
groep werkenden te helpen binnen gemeente Maastricht? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 27 

Pagina:  71 

Vraag: Kunt u aangeven hoeveel geld naar het project ‘samen actief’ gaat en kunt u hier 
een toelichting opgeven? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 28 

Pagina:  72 

Vraag: Kunt u aangeven op welke manieren een beschikking voor de 3 categorieen WMO 
beschikkingen tot stand komen?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 29 

Pagina:  73 

Vraag: Wat is de stand van zaken van de woonzorgvisie? Is er al een prognose gemaakt van 
hoeveel dementie- en leensloopbestendige woningen nodig zijn voor de toekomst? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 30 

Pagina:  74 

Vraag: U stelt dat wat betreft omnibuzz er vanaf 2024 een daling wordt verwacht van de 
lasten m.b.t individuele vervoersvoorzieningen. Kunt u hier een specificatie van 
geven? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 31 

Pagina:  77 

Vraag: Vraag bij ambitie 11.C4. Wat betreft de langdurige contracten met zorgaanbieders. 
Kunt u aangeven welke zorgaanbieders buiten de boot vielen bij de laatste 
aanbesteding en welke daarvan nu met maatwerkcontracten alsnog gecontracteerd 
zijn? Tijdens de BERAP werd gezegd dat een onderdeel van de 0,82 ton nadelig hier 
deels uit bestond, kunt u aangeven om hoeveel geld het gaat? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 32 

j 

Pagina:  77 

Vraag: Bij aandachtspunten staat het doorontwikkelen met ketenpartners waaronder 
huisartsen. Kunt u hier een toeliching geven dus specifiek de doorontwikkeling met 
huisartsen? Welke doelen zijn er en welke plannen liggen er voor 2024? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 33 

Pagina:  79 
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Vraag: Ambitie 4.C10. wederom de vraag wat is de stand van zxaken van de 
woonzorgvisie? Is er een prognose gemaakt van hoeveel woningd=en voor dit type 
jongeren nodig gaat zijn in de toekomst? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 34 

Pagina:  Algemeen economie  

Vraag: Wat zijn de kerntaken van het centrummanagement? Wat zijn de 
subsidievoorwaarden? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 35 

Pagina:  Algemeen economie 

Vraag: Wat zijn de kerntaken van maastricht marketing? Wat xzijn de 
subsidievoorwaarden? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 36 

Pagina:  Algemeen economie  

Vraag: Wat zijn de kerntaken van team ondernemen? Hoeveel geld wordt hierin besteed? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 37 

Pagina:  Algemeen mobiliteit  

Vraag: Hoeveel geld is voor 2024 begroot voor het team dat werkt aan de zero emissie 
zone? Graag een specificatie. Hoeveel kost de inhuur van de logistiek makelaar? 
Wat zijn zijn kerntaken? 

  

  

Vraagnummer: 38 

Pagina:   

Vraag:  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 39 

Pagina:   

Vraag:  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 40 

Pagina:   

Vraag:  

Antwoord:  

  

 


